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Karolina Jaczewska-Szymkowiak
Radna Rady Miejskiej Legnicy

Prezydent Miasta Legnicy 
    Tadeusz Krzakowski

INTERPELACJA

Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z uchwałą dotyczącą zakupu nowych aut dla gminy, proszę o wykaz aut, jakie 
posiadamy obecnie, ich stanie technicznym, przejechanych km, wykazie napraw technicznych przez
okres ostatnich dwóch lat i wysokości napraw. 

Z poważaniem 

Karolina Jaczewska-Szymkowiak
               Radna Rady Miejskiej Legnicy


